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درجلسه انجمن سرمایه گذاران و کار آفرینان کیش با  عضو هیئت مدیره و معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش  مطرح شد؛

اصلاحیه جدید قانون چگونگی اداره مناطق آزاد؛ 
طرحی فاقد وجاهت قانونی و کارشناسی

به گزارش اقتصاد کیش ؛ جلسه انجمن سرمایه 
گــذاران و کارآفرینان کیش با موضوع رســیدگی به 
مشــکلات و چالش های اجرایــی در مناطق آزاد و 
جزیره کیش  و بررسی موضوع اصلاحیه جدید قانون 
چگونگی اداره مناطــق آزاد و لزوم توجه و مدیریت 
این موضــوع ، با حضور دکتر آخوندی عضو هیئت 
مدیره ، سرپرست معاونت  اقتصادی و سرمایه گذاری 
سازمان منطقه آزاد کیش  و معاون توسعه مدیریت  این 

سازمان برگزار شد. 
در این جلســه دکتر آخوندی پیگیری موضوع 
اصلاح قانون مناطق آزاد را بسیار مهم و حیاتی  دانست 
و خاطرنشــان کرد با فوریت و  از هر راهی که ممکن 
اســت می بایست جلوی مطرح شدن این اصلاح در 
کمیسیون اقتصادی مجلس گرفته شود تا زمان کافی 
برای تشکیل یک تیم حقوقی و مجرب و علمی برای 
دفاع از قانون فعلی زمان کافی در اختیار باشــد . وی 
گفت : حرف ما این اســت که چون عملًا قانون فعلی 
چگونگی اداره مناطق آزاد اجرا نشده ؛ نمی توان برای 

اصلاح آن اقدام کرد .
این جلسه با حضور ابراهیمی، قریب، حاتمی، 
صفا، کتابفروش، ســادات نجفی، شــیرازی منش، 
رباطی، صدوق، صباغیان و درسخوان در دفتر انجمن 

سرمایه گذاران و کار آفرینان کیش برگزار گردید.
دفاع از کیان مناطق آزاد با تشکیل یک هیئت 

قوی و متخصص
درابتدای جلسه مهندس محسن قریب؛ دبیرکل 
انجمن ســرمایه گذاران و کار آفرینان کیش از انجمن 
سرمایه گذاران و کارآفرینان کیش به عنوان یک مشاور 
امین و با تجربه برای سازمان منطقه آزاد کیش یاد کرد 
و به ضرورت تعامل بیشتر این انجمن و سازمان منطقه 

آزاد کیش تاکید نمود .
احمد کتابفروش؛ رئیس ســندیکای صاحبان 
صنایــع کیش و عضو انجمن  نیز مهمترین مســئله 
امروز مناطق آزاد  را در نگاه کلان؛ پیشــنهاد اصلاح 
جدید قانون چگونگی اداره مناطق آزاد اعلام کرد و بر 
ضرورت تشریک مساعی فوری و اقدام عاجل فعالان 
بخش خصوصی و همچنین دعوت از کارشناســان 
خبره و مجرب اقتصادی برای حضور در تیم حاضردر 
کمیسیون اقتصادی مجلس برای دفاع از قانون فعلی 
تاکید کرد. وی همچنین رایزنی و دعوت از نمایندگان 
مجلس را برای بازدید از جزیره  کیش و دیدن واقعیت 
های  جاری فعالیت اقتصادی در مناطق آزاد بالاخص 
جزیره کیش را امری بســیار مهم دانست . کتابفروش 
افزود : با خبر شدیم که طرح اصلاح قانون چگونگی 
اداره مناطق آزاد  قرار بود در کمیسیون اقتصادی مجلس 
مطرح و در مورد آن تصمیم گیری شــود تا به سرعت 
به صحن علنی مجلس  آورده شــده و مصوب شود . 
تمــام تلاش ما در بخش خصوصی این بوده که طرح 
این موضوع اگر حتی از دســتور کار خارج نمی شود 
؛ لااقل با تأخیر مواجه شــود تا در فرصت مناســب با 
تفکر و اندیشــه علمی و کارشناسی شده روی آن کار 
شــود. در کنار تلاش هایی که بخش خصوصی برای 
مدیریت این مشــکل دارد باید توجه داشت که یک 
هیئت علمی قوی و شناخته شده سریعاً تشکیل شود 
تا در کنار نمایندگان بخش خصوصی و سازمان منطقه 
آزاد کیــش و دیگر فعالان و تشــکل های مناطق آزاد 
کشور در کمیسیون اقتصادی مجلس حاضر شده و به 
صورت علمی از منافع مناطق آزاد دفاع نماید. وی در 
ادامه مشکلات جدید مربوط به تامین مواد اولیه انبوه 
سازان، بالاخص سیمان برای جزیره  کیش را معضلی 
بــزرگ برای  پروژه های عمرانی  کیش عنوان  کرد و 
گفت: با توجه به اینکه تامین کنندگان ســیمان استان 
هرمــزگان به تازگی کل تولید خود را صادر می کنند، 
حجم  مورد نیاز فعالین اقتصادی کیش مدتی است که 
تامین نمی شــود و از این بابت مشکلات زیادی برای 

پروژه های عمرانی  شکل گرفته است . 
غرض ورزی چاشنی اصلاحیه جدید

رحمان سادات نجفی؛ مدیرعامل جامعه بازاریان 
و بازرگانان کیش مطرح شدن موضوع اصلاح قانون 
چگونگی مناطق آزاد را در کمیسیون اقتصادی مجلس 
خطر بســیار جدی برای منافــع فعالین اقتصادی در 
کلیه مناطق آزاد برشــمرد. وی با توجه به عدم مطرح 
شدن این موضوع در جلسه قبلی کمیسیون اقتصادی 
مجلس، تاخیر به وجود آمده را مایه خرســندی و به 
دست آوردن فرصتی طلایی برای تشکیل یک تیم قوی 
از افراد با بار علمی و تجربه برای دفاع جانانه از قانون 
فعلی دانست. سادات نجفی با اشاره به اینکه به زودی 
بررسی لایحه بودجه ســال ۱۴۰۰ دولت جمهوری 
اســلامی ایران به کمیسیون اقتصادی مجلس خواهد 
رسید و در این کمیسیون  مطرح خواهد شد گفت: البته 
احتمال مطرح شدن این اصلاحیه به مرور کم خواهد 
شد ؛ اما این به آن معنا نیست که ما برای دفاع از کیان 
مناطق آزاد آماده نباشیم . به هر حال در کنار اشکالات 
و ایراداتی که به این قانون گرفته شــده و در اصلاحیه 
مطرح شده به نظرمن نوعی غرض ورزی نیز چاشنی 
این اصلاحیه دیده می شود. پس باید برای سوالات و 
مســائل مطرح شده پاسخی دقیق و کارشناسی داشته 
باشــیم . وی افزود: دعــوت از نمایندگان مجلس و 
مشاهده واقعیت های   فعالیت فعالین اقتصادی ذهن 
این عزیزان را از سوءتفاهمات پاک خواهد کرد . وی 
در پایان گفت: خوشــبختانه  تسری مالیات بر  ارزش 
افــزوده به مناطــق آزاد با تلاش هــا و رایزینی های 
گســترده ای که صورت گرفته ؛ متوقف شده است . 
در کنار تمام این مسائل می بایست به پیشنهاد جناب 
آقای کتابفروش نیز توجه ویژه شــود و کارشناس یا 
کارشناسانی شناخته شده و با علم و دانش برای اینکه 
در کنار فعالین اقتصادی مناطق آزاد و نمایندگان بخش 
خصوصی برای دفاع از قانون فعلی چگونگی مناطق 
آزاد در کمیسیون اقتصادی مجلس حاضر شده و همه 

به عنوان یــک تیم از قانون فعلی به صورت علمی و 
تجربی دفاع نمایند .  

 تصمیمات غیر کارشناســی و ضرر فعالان 
اقتصادی

نصراله حاتمی نیز در این جلســه با بیان اینکه 
ما همواره به خاطر تصمیماتی عمدتا غیر کارشناسی 
که در خارج از جزیره کیش گرفته می شود ؛ متضرر 
شــده ایم و گویا این معضل قرار نیست مدیریت و 
مرتفع گردد گفت:  آخرین آن تصمیمات هم همین 
مســئله  تامین سیمان مورد نیاز برای انبوه سازان در 
جزیره کیش اســت . به بیان دیگر صادرات سیمان 
علاوه بر اینکه شــرکت های فعال در زمینه سیمان 
و بتن را در کیش دچار مشــکلات شــدیدی کرده 
اســت ؛ روی مسائل دیگر نیز در جزیره کیش تاثیر 
مخرب خود را داشــته است . وی افزود: هم اکنون 
تامین مصالح در جزیره کیش به شــدت با مشــکل 
مواجه شــده و علاوه بر کمیاب شدن مصالح مورد 
نیاز ،هزینه های جانبی بســیار سنگینی را به فعالین 
حوزه ساخت و ســاز وارد کرده است . مشکلات 
حمل و نقل مواد اولیه مورد نیاز هم که خود حدیث 
مکرر اســت و ما بارها و بارها بخاطر مشــکلات 
و هزینــه های حمل مصالــح متحمل ضرر و زیان 

سنگینی شده ایم .  
در بخش دیگری از جلســه صدوق یکی دیگر 
از اعضا انجمن   با طرح این ســوال که چرا با وجود 
ایــن همه رایزنی و صرف هزینه زیــاد و قول و قرار 
ها و اطلاع رســانی و ... برای برقراری پرواز مستقیم 

کیش-  مسقط ، شرکت هواپیمایی کیش ایر خط هوایی 
بندرعباس- مسقط را راه اندازی کرده است ! گفت: بر 
پایه وعده ها و اطلاع رســانی ها  قرار بود در گام های 
بعدی پرواز های شرکت هواپیمایی کیش ایر به مقاصد 
دبی و ترکیه نیز اجرایی و راه اندازی شود .بحث بعدی 
هم مربوط به واردات خودرو به جزیره کیش اســت . 
اگر منوال واردات خودرو به این گونه باشد ؛ وضعیت 
ناوگان خودرویی هتلها در جزیره کیش که هم اکنون 
در حال فرســودگی است ؛ دچار بلای بزرگ خواهد 
شــد . هتل ها در جزیره کیش در حال حاضر به دلیل 
عدم واردات خودرو برای ترانســفر مسافران و ارائه 
خدمات هتلی به نحو شایسته و مطلوب به گردشگران 

، مشکلات زیادی را تحمل میکنند .
مشکلات همچنان پابرجاست!

 مسیح الله صفا رئیس جامعه هتلداران کیش نیز 
مشکلات متعدد در حوزه گردشگری  با وجود وعده 
های زیاد را کماکان پابرجا دانست و گفت:   امیدوارم 
هرچه زودتر این مشــکلات در حوزه گردشــگری 
جزیره کیش مرتفع شــود . قرار بود برای  مکان ها و 
تاسیساتی که متعلق به دولت جمهوری اسلامی ایران 
اســت ؛ برای ســال ۱۳۹۹ اجاره بهایی اخذ نشود . اما 
در جزیره کیش این قانون رعایت نشــده و اجاره بها 
توسط سازمان دریافت شده است . آن هم در شرایطی 
که ظرفیت مسافر پذیری هتلهای کیش که روزانه در 
حدود ۶ هزار مســافر است ؛ هم اکنون به روزانه هزار 
مســافر هم نمی رسد و هتلداران به لحاظ تأمین منابع 

مالی و مایحتاج خود بشدت در مضیقه هستند. 
دکتــر آخوندی عضو هیئت مدیــره و معاون 
اقتصادی و ســرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش 
در پاسخ  به این موضوع عنوان نمودند : سازمان منطقه 
آزاد کیش مانند دولت نیست و برای عمل به وظایف 
خود بودجه ای در اختیار ندارد ؛ سازمان خود مکلف به 
تامین هزینه های اداره جزیره کیش است . به عنوان مثال 
ما به کلیه کلوپ داران جزیره کیش گفتیم که حاضریم با 
شما به صورت درصد از فروش قرارداد ببندیم تا شما 
نیز کمتر متضرر شوید . باید در نظر داشته باشید که ما 
مثل دولتی ها بودجه نداریم و تمام درآمد ما عوارضی 
است که از فعالین اقتصادی جزیره کیش اخذ می شود 
. بنــده باز هم تاکید می کنم که بهترین راه برای تعامل 
، همان درصد از فروش اســت و ما بهتر از این فرمول 
راهی را برای حمایت از حوزه گردشــگری ســراغ 
نداریم . ما در سازمان منطقه آزاد کیش معتقدیم  بخش 

خصوصی از سازمان منطقه آزاد کیش جدا نیست.
شایســتگی برنده مزایده ها شناسایی و مورد 

بررسی قرار گیرد
اله یار درســخوان دیگر عضو انجمن سرمایه 
گذاران کیش  نیز در ســخنانی گفت:  سیستم درصد 
از فــروش برای بعضی از مکان ها به خوبی قابل اجرا 
نیســت و در واقع باید اعتراف کرد که هنوز فرهنگ 

تعامــل مالی به این صورت بین اعضای جامعه مراکز 
پذیرفتــی پذیرایی جا نیفتاده اســت . در کنار آن باید 
عرض کنم بیش از ۶۳ واحد صنفی عضو تشــکل ما 
از مجموع حدود ۴۰۰  عضو در دوران کرونا تعطیل 
شده اند و بیم تعطیلی اعضای دیگری نیز می رود ؛ اما 
سازمان منطقه آزاد کیش کماکان اجاره بها را دریافت 
نموده و چک ها را نقد می کند . مورد بعدی نیز زمان 
بسیار کم قراردادهای منعقد شده بین برندگان مزایده 
و ســازمان منطقه آزاد کیش اســت که می بایست 
حداقل ۳ تا ۵ ســال باشــد اما امروزه یک تا دو سال 
بیشتر نیست و از شما درخواست می کنم برای حل 
این موضوع  تدبیری  بیاندیشــید . وی افزود: معضل 
بزرگ بعدی تشکل جامعه مراکز پذیرایی در جزیره 
کیش این است که شایستگی  برنده مزایده شناسایی 
و مورد بررســی قرار نمی گیــرد . پس چه بهتر که 
اشخاصی که بنای شرکت در مزایده  را دارند ؛ قبل از 
اجازه شرکت در مزایده شایستگی  آنها توسط متولی 
بخش خصوصی و همچنین معاونت گردشــگری 
ســازمان به دقت بررسی شود . مشکل مهم اعضای 

جامعه مراکــز پذیرایی تامین مواد اولیــه برای ارائه 
خدمات می باشد . به عنوان مثال امروز روغن مصرفی 
آشپزخانه ها در جزیره کیش بسیار نایاب شده و تامین 
روغن مورد نیاز رســتوران داران بسیار کار سخت و 
در بعضی مواقع نشــدنی است و می بایست  سازمان 
منطقه آزاد کیش برای کمک به بخش خصوصی برای 
تامین مواد اولیه مورد نیاز خود کمک کند . مشــکل 

گاز هــم هنوز با وجود نامه حضرتعالی در تاریخ ۲۲ 
آبان امســال کماکان حل نشــده است . ما چند ماه با 
برخی ســرمایه گذاران جلسه گذاشتیم و در نهایت 
بــا یکی از متقاضیان خوشــنام توزیع گاز در جزیره 
کیش تفاهمنامــه ای امضا کردیم . این مجموعه نیز 
اعلام آمادگی کردند که حتی به صورت فوری ۱۰۰۰ 
کپسول را اصطلاح به صورت " سبدی " در جزیره 
کیش توزیع کنند تا زمین مورد نیاز از طرف سازمان 
به این مجموعه اختصاص داده شده و خدمت رسانی 
و گازرســانی به متقاضیان طبق روال گذشته بدون 

مشکل انجام شود .
دکتر آخوندی در این خصوص گفت : در مورد 
تامیــن منابع و مواد اولیه منجمله گوشــت و روغن 
حتماً کمک و یاری لازم انجام خواهد شد . در مورد 
احراز شایستگی  هم حق با شماست وعدم توجه به  
این موضوع هم برای شــما هم برای ما در ســازمان 
منطقه آزاد کیش مشکلات زیادی را بوجود می آورد 
پس می بایست شناسایی هویت برنده مزایده حتما و 
قطعا در دستور کار قرار گیرد . در مورد مشکلات گاز 

هم با وجود این که ما مســاعدت زیادی با مجموعه 
فعلی داشــتیم ؛ اما این مشکل کماکان پابرجاست . 
مجموعه فعلی با وجود تمام کمک ها و مســاعدت 
ها درخواســت افزایش بها داشت ؛ ولی ما زیر بار 

نرفته ایم و در حال رایزنی هستیم.
وقتی قانون اجراء نمی شود اصلاحیه قانون 

بی معنی است

دکتر آخوندی  پس از شنیدن اظهارات و نقطه 
نظرات حاضرین در جلسه مهم ترین موضوع جلسه 
را پیگیری موضوع اصلاح قانون مناطق آزاد دانست 
و خاطرنشان کرد با فوریت و  از هر راهی که ممکن 
اســت می بایست جلوی مطرح شدن این اصلاح در 
کمیسیون اقتصادی مجلس گرفته شود تا زمان کافی 
برای تشکیل یک تیم حقوقی و مجرب و علمی برای 
دفاع از قانون فعلی زمان کافی در اختیار باشد . حرف 
ما این اســت که چون عمــلًا قانون فعلی چگونگی 
اداره مناطق آزاد اجرا نشــده ؛ نمی توان برای اصلاح 

آن اقدام کرد .
 وی افزود: هر کدام از شــما ســرمایه بسیار با 
ارزشی هستید و ما باید قدردان شما در جزیره کیش 
باشــیم . دیگر مناطق آزاد در ایران چنین تشکل ها و 
انجمن هایی ندارند و حتی نتوانســتند به درستی به 
تشکل های بخش خصوصی خود سر و شکل دهند 
. ما نیز در کنار شــما از قانــون فعلی دفاع می کنیم 
و خدمتگزار شــما فعالین بخش خصوصی جزیره 

کیش هستیم.  

  اقتصاد کیش - در جلســه انجمن ســرمایه گذاران و کار آفرینان کیش که با حضور دکتر آخوندی عضو هیئت مدیره و معاون اقتصادی و ســرمایه گذاری ســازمان منطقه آزاد کیش  برگزار شد؛ از اصلاحیه جدید قانون 
چگونگی اداره مناطق آزاد به عنوان طرحی فاقد وجاهت قانونی یاد شد. در واقع چون عملًا قانون فعلی چگونگی اداره مناطق آزاد اجرایی نشده است نمی توان برای اصلاح آن اقدام کرد.

سخنگوی ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا در هرمزگان؛ 

سه شهرستان هرمزگان نارنجی
 و سایر شهرها زرد هستند

اقتصاد کیش -  سخنگوی ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا در هرمزگان اعلام کرد: 
ســه شهرستان  بندرعباس، حاجی آباد و بستک در وضعیت نارنجی و سایر شهرستان های 

استان در وضعیت زرد شیوع ویروس کرونا قرار دارند. 
سعید ناجی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: از روز شنبه پانزدهم آذرماه اداره های 
عمومی در شهرستان های نارنجی با حضور ۵۰ درصد کارکنان و در دیگر شهرستان های 

هرمزگان دارای وضعیت زرد با حضور دو سوم کارکنان فعالیت می کنند.
وی بیان داشت: مشاغل سطح سه و چهار در شهرستان های  بندرعباس، حاجی آباد و 
بستک در حال حاضر تعطیل خواهند بود و در سایر شهرستان ها که در وضعیت زرد قرار 

دارند فقط مشاغل سطح چهار تعطیل است. 
جانشین استاندار هرمزگان اظهارداشت: ورود خودروهای شخصی با پلاک غیربومی، 
به سه شهرستان بندرعباس، حاجی آباد و بستک و همچنین ورود خودروهای شخصیِ پلاک 

بومیِ این شهرستان ها به سایر شهرها ممنوع است. 
ناجی ادامه داد: ممنوعیت تردد شبانه خودروها از ساعت ۲۱ شب تا چهار بامداد در 

شهرستان های با وضعیت نارنجی و بالای ۲۰۰ هزار نفر جمعیت استمرار دارد.
وی ادامــه داد: ســایر شهرســتان های در وضعیت زرد هرمــزگان  کارکنان اداره ها 
ارائه دهنده خدمات ضروری و دســتگاه های مرتبط با ماموریت های اساســی و مدیریت 
شــهری با ۱۰۰ درصد ظرفیت در محل کار حاضر خواهند شــد و در ســایر اداره ها ارائه 

خدمات با حضور دو سوم کارکنان انجام خواهدشد.
سخنگوی ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا در هرمزگان

گفت:مدیران دستگاه های اجرایی استان باید طبق بخشنامه اعلامی نسبت به کاهش 
حضور کارکنان خود برنامه ریزی و اقدام کنند و سایر کارکنان به صورت دورکاری فعالیت 

خود را انجام دهند.

ابلاغ مصوبات جدید سی و یکمین 
جلسه شورای سلامت کیش

اقتصاد کیش - سخنگوی شورای سلامت کیش از ابلاغ ۶ مصوبه جدید برای اعمال 
محدودیت های ناشی از شیوع بیماری کرونا در سطح جزیره کیش خبر داد.

محمدرضا رضانیا سخنگوی شورای سلامت و رئیس مرکز توسعه سلامت کیش در 
سی و یکمین جسله شورای سلامت که در سالن رازی مرکز همایش های بین المللی کیش 
برگزار شد گفت: محدودیت ورود و خروج خودروها از جزیره کیش به سرزمین اصلی و 

بالعکس؛ به مدت یک هفته تا پایان ۲۱ آذر تمدید شد.
رضانیا اظهار داشــت: اماکن و اصناف گردشــگری، پذیرایی و تفریحی با ظرفیت 
۵۰درصد و با رعایت ضوابط بهداشــتی می توانند به فعالیت خود ادامه دهند و برگزاری 
ورزش های داخل ســالن همچنان ممنوع اســت.وی در خصوص برگزاری کلاس های 
فرهنگی، هنری و آموزشــی در ســطح جزیره کیش افزود: کلاس های فرهنگی و هنری 
انفرادی مجاز به فعالیت هستند اما کلاس های تجمیعی و آموزشی مدارس و دانشگاه ها 
تا اطلاع ثانوی به صورت غیر حضوری برگزار می شود.سخنگوی شورای سلامت کیش 
تصریح کرد: حضور کادر آموزشی در مدارس و دانشگاه ها بر اساس بخش نامه های ابلاغی 
از ســوی وزرات آموزش و پرورش و وزرات آموزش عالی انجام خواهد شد.محمدرضا 
رضانیا بیان داشــت: تمام ادارت، ســازمان ها، نهادها و شرکت های مستقر در این منطقه با 
توجه به شیوع بیماری کرونا با نظر مدیریت مربوطه با یک سوم نیروهای موجود به فعالیت 
های خود ادامه خواهند داد.رضا نیا خاطر نشان کرد: ساعات فعالیت بازارها و مرکز پذیرایی 
طبق روال گذشته خواهد بود.شایان ذکر است در پایان سی و یکمین جلسه شورای سلامت 
کیش در راســتای گام چهارم مقابله با بیماری کرونا از طرح "شهید حاج قاسم سلیمانی" 

رونمایی شد و فعالیت های مرتبط با این طرح با جدید در جزیره کیش اجرا می شود.

هرمزگان به تست های تشخیص 
سریع کرونا مجهز شد

اقتصاد کیش -  رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از تجهیز استان به تست های 
تشخیص سریع کرونا خبر داد و گفت: با تجهیز استان به این تست ها، از روز شنبه پانزدهم 

آذرماه تشخیص کرونا در هرمزگان در کمتر از ۳۰ دقیقه انجام خواهد شد. 
دکتر حسین فرشیدی اظهار داشت: این تست ها توسط متخصصان داخلی تولید شده 
و برای تسریع در روند بیماریابی به ویژه در بخش بیماران سرپایی و بیماران مشکوکی که 

به مراکز بهداشت مراجعه می کنند، استفاده می شود.
دکتر فرشــیدی با اشــاره به پایان طرح جامع محدودیت های کرونایی، بیان داشت: 
خوشبختانه مردم هرمزگان مشارکت خوبی در اجرای این طرح داشتند و نتایج خوبی نیز 

حاصل شده و شرایط استان از قرمز به نارنجی تغییر یافته است.
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان تصریح کرد: مردم باید در نظر داشته باشند که شرایط 
استان بسیار حساس و شکننده می باشد و اگر پروتکلهای بهداشتی با جدیت رعایت نشود ، شاهد 
بازگشت دوباره وضعیت قرمز به استان خواهیم بود.دکتر فرشیدی خاطرنشان کرد: همانگونه که 
بارها هشدار داده ایم ، تجمع ها و دورهمی های خانوادگی اصلی ترین دلیل شیوع بیشتر کرونا 
است و درصد بالایی از افراد در این گونه تجمع ها به کرونا مبتلا شدند و از همین رو مردم باید از 

حضور در چنین جمع هایی به ویژه در فضاهای بسته به شدت اجتناب کنند.

تمام تلاش مــا در بخش خصوصی این 
بوده که طرح این موضوع اگر حتی از دســتور 
کار خارج نمی شود ؛ لااقل با تأخیر مواجه شود 
تا در فرصت مناســب با تفکر و اندیشه علمی 
و کارشناسی شــده روی آن کار شود. در کنار 
تلاش هایی که بخش خصوصی برای مدیریت 
این مشــکل دارد باید توجه داشت که یک هیئت 
علمی قوی و شــناخته شده ســریعاً تشکیل 
شــود تا در کنار نمایندگان بخش خصوصی 
و ســازمان منطقه آزاد کیــش و دیگر فعالان و 
تشکل های مناطق آزاد کشــور در کمیسیون 
اقتصــادی مجلس حاضر شــده و به صورت 

علمی از منافع مناطق آزاد دفاع نماید.

گزارش ویژه 


